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Abstract (en)
The smoke extracting hood is built into a kitchen above the cooking point. The filter housing (6) is guided height-adjustably in the hood part (2).
The pull-out slide (3) is connected to the filter housing (6) via two laterally arranged articulated arms (8). Upon a pulling- out movement of the
downwardly curved pull-out slide (3), the filter housing (6) is pulled downwards. As a result, the cooking point is covered in the manner of a dome,
so that the cooking smoke can be collected properly. The glass pane (5) contained in the pull-out slide makes possible a good view of the cooking
point situated underneath. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Dunstabzugshaube wird in einer Küche oberhalb der Kochstelle eingebaut. Das Filtergehäuse (6) ist im Haubenteil (2) höhenverstellbar
geführt. Der Auszugsschieber (3) steht über zwei seitlich angeordnete Gelenkarme (8) mit dem Filtergehäuse (6) in Verbindung. Bei einer
Auszugsbewegung des nach unten gewölbten Auszugsschiebers (3) wird das Filtergehäuse (6) abwärts gezogen. Dadurch wird die Kochstelle
domartig überdeckt, sodass der Kochdunst gut aufgefangen werden kann. Die im Auszugsschieber enthaltene Glasscheibe (5) ermöglicht eine gute
Sicht auf die sich darunter befindliche Kochstelle.
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